



The Group named Best Developers, Overall – Hong Kong and receives other major awards from leading publications 集团获权威杂志颁发“香港最佳地产公司”荣誉称号及多个大奖

The Group is dedicated to building premium developments and providing excellent services. It is also committed to maintaining high standards of corporate governance and transparency, communicating proactively with stakeholders across the globe and actively fulfilling its corporate social responsibility. All of these efforts have been widely acclaimed, and the Group has recently received several major awards from leading financial publications.

Honoured as the Best Developers, Overall – Hong Kong for the sixth time

In the Real Estate Survey 2019 organized by *Euromoney* magazine, the Group won 11 accolades, including the Best Developers, Overall – Hong Kong for the sixth time, and the Best Developers, Retail/Shopping for Global, Asia, China and Hong Kong. For details, please refer to the full list.

In its annual Real Estate Survey, *Euromoney* invites real estate advisers, developers, investment managers, banks and corporate end-users from different countries to vote for the real estate companies they believe have been the best during the year. This year, over 3,200 responses

were received. The Group was awarded the Best Developers, Overall – Hong Kong for the sixth time, and won the title of the Best Developers, Retail/Shopping for Global, Asia, China and Hong Kong, reflecting the well-earned recognition the Group's premium developments and services have received.

Platinum in The Asset ESG Awards for seven straight years

In The Asset ESG Awards held by *The Asset* magazine, the Group attained the highest Platinum honour for the seventh consecutive year, which is an endorsement of the Group's outstanding performance from investors and analysts.

The Asset organizes The Asset ESG Awards annually to recognize listed companies' excellence in environmental, social and governance standards. Scores are awarded based on information provided by the participating companies, including financial performance, corporate governance, social responsibility, environmental responsibility and investor relations. The organizer then obtains feedback from the investor community before making an overall assessment. The Group gained the highest Platinum award for the seventh year running for its strong performance in categories across the board.



Associate Member of the Group's Executive Committee and General Manager – Corporate Planning
 Brian Sum receives the Platinum Award at The Asset ESG Awards
 集团执行委员会助理成员兼总经理(公司策划)沈康宁领取《财资》颁发的“ESG大奖”铂金奖

集团用心发展优质物业，为客户提供卓越服务，恪守高水平的企业管治，维持高透明度，积极与全球利益相关者维持紧密联系，主动履行企业社会责任，屡获各界表扬，最近获得了权威财经杂志颁发的多个大奖。

第六次荣获“香港最佳地产公司”美誉在《Euromoney》杂志发布的“2019全球房地产选举”结果中，集团囊括11个大奖，包括第六度获取“香港最佳地产公司”殊荣，并于环球、亚洲、中国和香港地区勇夺“最佳零售项目/商场发展商”大奖。获奖项目请见获奖名单。

《Euromoney》每年均举办“全球房地产选举”，邀请来自不同国家的房地产顾问、发展商、投资经理、银行及企业用户，投选心目中的年度最佳地产公司，今年投票人数超过3,200名。集团能在评选中，第六次获颁“香港最佳地

产公司”殊荣，并在环球、亚洲、中国和香港地区勇夺“最佳零售项目/商场发展商”大奖，足以证明集团的发展项目和服务品质卓越，备受业界推崇。

连续七年获颁“ESG大奖”铂金奖

集团在《财资》杂志举办的“ESG大奖”评选中，连续第七年获颁铂金奖最高殊荣，可见集团的优秀表现深受投资者及分析员肯定。

《财资》每年举办“ESG大奖”评选，以表扬在环境保护、企业社会责任及企业管治上表现卓越的上市公司。主办机构邀请企业就财务表现、企业管治、企业社会责任、环境保护及投资者关系等各方面提交数据，并进行评分；随后就所得资料，咨询投资业界意见，再作出全面评审。集团在各评审范畴均获高度评价，连续第七年获颁最高级别的铂金奖项。

Awards received by the Group in the Real Estate Survey by Euromoney 《Euromoney》“全球房地产选举”集团获奖名单

| |
|--|
| Best Developers, Overall – Hong Kong 香港最佳地产公司 |
| Best Developers, Residential – Hong Kong 香港最佳住宅项目发展商 |
| Best Developers, Retail/Shopping – Hong Kong 香港最佳零售项目/商场发展商 |
| Best Developers, Office / Business – Hong Kong 香港最佳写字楼/商业项目发展商 |
| Best Developers, Industrial/Warehouse – Hong Kong 香港最佳工业楼宇/仓库发展商 |
| Best Developers, Innovative Green Development – Hong Kong 香港最佳创新绿色项目发展商 |
| Best Developers, Retail/Shopping – China 中国最佳零售项目/商场发展商 |
| Best Developers, Retail/Shopping – Asia 亚洲最佳零售项目/商场发展商 |
| Best Developers, Retail/Shopping – Global 环球最佳零售项目/商场发展商 |
| Best Investment Managers, Overall – Hong Kong 香港最佳投资管理 |
| Best Investment Managers, Overall – China 中国最佳投资管理 |

In the Real Estate Survey by *Euromoney*, the Group was named the Best Developers, Overall – Hong Kong for the sixth time in the *Euromoney* “全球房地产选举”结果中，集团第六年获得“香港最佳地产公司”殊荣

